
 

 

 
 

 

Poznań, 8 listopada 2020 r. 

 

Zapytanie 

ws. ilości lokali miejskich w granicach obszaru tzw. murów miejskich w Poznaniu  

 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

Zwracam się z uprzejmym zapytaniem, ile łącznie lokali miejskich znajduje się 

obecnie w granicach obszaru tzw. murów miejskich w Poznaniu (+ jaki to jest % w stosunku 

do wszystkich budynków znajdujących się na tym terenie) oraz na jakie cele są one 

wykorzystywane (do celów mieszkaniowych, gastronomicznych, itd.). Jednocześnie proszę o 

informację, ile lokali miejskich pozostaje na tym obszarze do dnia dzisiejszego pustych, a 

także jakie są długofalowe plany władz miasta w stosunku do nich.  

 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


